

**Jenna Leifso**

---

**From:** Grands Lacs / Great Lakes (ECCC) <greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca>  
**Sent:** Wednesday, 3 January 2024 9:03 am  
**To:** Grands Lacs / Great Lakes (ECCC)  
**Subject:** Great Lakes Freshwater Ecosystem Initiative webinar

CAUTION: This email originated from outside your organization. Exercise caution when opening attachments or clicking links, especially from unknown senders.

(Le français suit)

### **Great Lakes Freshwater Ecosystem Initiative webinar**

Registration is open for a webinar on our current call for proposals under Environment and Climate Change Canada's Great Lakes Freshwater Ecosystem Initiative (FEI). This webinar will be an opportunity to learn more about project funding under the initiative and ask questions to our funding stream experts.

**Webinar date:** January 15, 2024  
**Time:** 1:30-3:00 p/m. ET  
**Link to register:** [Register on Zoom](#)

Participants will have the opportunity to participate in dedicated breakout rooms focusing on the five Great Lakes funding streams:

- restoring Areas of Concern
- preventing toxic and nuisance algae
- improving the health of coastal areas
- reducing harmful chemicals
- engaging the public through community-based science

A second round of breakout rooms will be available for individuals interested in more than one funding stream.

To learn more about this funding opportunity and how to apply, please visit [www.canada.ca/en/environment-climate-change/services/great-lakes-protection/funding](http://www.canada.ca/en/environment-climate-change/services/great-lakes-protection/funding).

For any questions, contact [greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca](mailto:greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca).

**We welcome you to share this news with your networks.**



Government  
of Canada

Gouvernement  
du Canada

**Canada**

**Stay Informed!**

*We appreciate and value your interest in Environment and Climate Change Canada's efforts to protect the Great Lakes. If you wish to update any of your contact information or be removed from this distribution list, please send an email to [greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca](mailto:greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca). As always, your details will be treated as privileged information and will only be used to distribute our Great Lakes information to you. This distribution list is never shared outside of Environment and Climate Change Canada.*

### **Webinaire sur l'initiative relative à l'écosystème d'eau douce des Grands Lacs**

\*Anglais seulement

L'inscription est ouverte pour un webinaire sur notre appel à propositions actuel dans le cadre de l'Initiative relative à l'écosystème d'eau douce des Grands Lacs d'Environnement et Changement climatique Canada. Ce webinaire sera l'occasion d'en apprendre davantage sur le financement de projets dans le cadre de l'initiative et de poser des questions à nos experts des volets de financement.

**Date du webinaire :** 15 janvier 2024

**Heure :** 13h30-15h00 HE

**Lien pour s'inscrire :** [S'inscrire sur Zoom](#)

Les participants auront l'occasion de participer à des salles en petits groupes dédiées aux cinq volets de financement des Grands Lacs :

- restaurer les secteurs préoccupants
- prévention des algues toxiques et nuisibles
- améliorer la santé des zones côtières
- réduction des produits chimiques nocifs
- appuyer les initiatives scientifiques communautaires

Une deuxième série de salles en petits groupes sera disponible pour les personnes intéressées par plus d'un volet de financement.

Pour en savoir plus sur cette opportunité de financement et sur les modalités de candidature, veuillez consulter le site <https://www.canada.ca/fr/environnement-changement-climatique/services/protection-grands-lacs/financement.html>.

Pour toute question, veuillez contacter [greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca](mailto:greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca).

**Nous vous invitons à transmettre cette information dans votre réseau.**

***Tenez-vous au courant!***

*Nous apprécions votre intérêt pour les Grands Lacs. Si vous souhaitez être retiré de cette liste de distribution, veuillez envoyer un courriel à [greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca](mailto:greatlakes-grandlacs@ec.gc.ca) en indiquant « désabonnement » dans la ligne d'objet. Comme toujours, vos coordonnées seront traitées comme des informations privilégiées et ne seront utilisées que pour vous distribuer des informations sur les Grands Lacs.*



Gouvernement  
du Canada

Government  
of Canada

Canada